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Link-uri și transcriere

Washington Standard video, „Membru al Legislativului German avertizează cu privire la data
de 24 Septembrie: Oricine își va aduce aminte „locul exact în care se afla” (Actualizat) 
https://thewashingtonstandard.com/german-legislator-warns-of-september-24th-everyone-
will-remember-exactly-where-he-or-she-was-video/
- Irish Mirror, „ Regele Charles declară 17 zile de doliu în timp ce monarhia publică detaliile 
cu privire la serviciul funerar al Reginei”
 https://www.irishmirror.ie/news/world-news/king-charles-declares-17-days-27954205
- Articol preluat de pe rev, „Transcrierea Discursului Prințului Charles de la Summitul cu 
privire la Climă de la Glasgow COP26”
https://www.rev.com/blog/transcripts/prince-charles-cop26-climate-summit-glasgow-speech-
transcript
- Agenția de Știri Catolică „Papa Francis eliberează dispoziții ca entitățile Vaticanului să 
tranfere toate fondurile în Banca Vaticanului până la data de 30 Septembrie” 
https://www.catholicnewsagency.com/news/252093/pope-francis-instructs-vatican- entities-
to-move-all-funds-to-vatican-bank-by-sept-30     
- Articol Telegraph & Argus, „Oamenii protestează împotriva măsurilor luate de unele 
magazine Starbucks pentru a renunța la banii numerar” 
https://www.thetelegraphandargus.co.uk/news/20846107.people-protest-starbucks- outlets-go-
cashless/ 
- Yahoo News, „Biden semnează un ordin executiv care ar putea aduce Statele Unite un pas 
mai aproape de o monedă digitală
 https://news.yahoo.com/biden-takes-big-step-toward-110129902.html 
- articol USAWatchdog, „Prăbușirea cauzată de Biden va însemnea moartea Americii – Bo 
Polny"
https://usawatchdog.com/biden-crash-will-mean-death-of-america-bo-polny/ 
Israel365news, „ISRAEL365 EXCLUSIV: JUNINCILE ROȘII AJUNG ÎN ISRAEL” 
https://www.israel365news.com/274830/watch-red-heifers-arrive-in-israel/ 
- Israel 365news, ”AEROPORTUL BEN GURION SE PREGĂTEȘTE PENTRU A ADUCE 
TOATE CELE 70 NAȚIUNI DIRECT DE LA AEROPORT LA CEL DE-AL TREILEA 
TEMPLU”
https://www.israel365news.com/274549/ben-gurion-gearing-up-to-bring-all-70-nations-
straight-from-the-airport-to-third-temple/
- whitehouse.gov, „Ordinul executiv privind promovarea biotehnologiei și a inovării în 
domeniul bioproducției pentru o bioeconomie americană durabilă, sigură și securizată”
https://www.whitehouse.gov/briefing-room/presidential-actions/2022/09/12/executive-order-
on-advancing-biotechnology-and-biomanufacturing-innovation-for-a-sustainable-safe-and-
secure-american-bioeconomy/
- „Momentul Deciziei” Actualizare despre Profeții, 10 Ianuarie, 2021
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https://subsplash.com/calvary-chapel-kaneohe/media/mi/+vtwgdkp
- Moderna boss: Vaccinurile ARNm „rescriu Codul Genetic”, numim aceasta „terapie 
informațională” (Ted 2017)
https://www.youtube.com/watch?v=FU-cqTNQhMM&t=6s 

Astăzi, vreau să vă vorbesc despre semnificația profetică a acestei luni septembrie,care
este un septembrie ce nu trebuie uitat. Rimează un pic [în engleză- n.tr.]. De fapt, cei care
predică și studiază profeția biblică se entuziasmează, pe bună dreptate, în fiecare an, cu privire
la această perioadă a anului, în septembrie, în virtutea faptului că este ceea ce noi numim cu
afecțiune „perioada de intensă veghere”. Iar motivul pentru aceasta este datorită modelelor
profetice  întrețesute  în  țesătura  Sărbătorilor  Domnului  care  se  găsesc  în  Cartea  Levitic,
capitolul 23. Vreau să citesc versetul 4, capitolul 23 din Levitic. „Iată sărbătorile Domnului,
cu adunări sfinte pe care le veţi vesti la vremile lor hotărâte.” 

Acum, asta înseamnă de fapt cuvântul „sărbătoare” în limba originală ebraică. De fapt,
este  același  cuvânt  în  limba  mea  maternă,  araba.  Este  vorba  de  cuvântul  „moad”,  care
înseamnă „programare”  sau „timp stabilit”,  „un timp care indică  spre”.  Așadar,  care sunt
aceste vremuri hotărâte și spre ce indică ele? Răspuns: Persoana lui Isus Hristos. Totul, de la
Geneza și pe tot parcursul [Scripturii], arată spre persoana lui Isus Hristos. Și așa este cazul
acestor șapte sărbători, șapte fiind numărul desăvârșirii. 

Iată un grafic de bază careprezintă aceste șapte sărbători, toate acestea arătând dinnou
spre timpul stabilit  pentru împlinirea lor în persoana lui  Isus Hristos. Și, așa cum primele
patru au fost  împlinite  la momentul  stabilit  al  Primei  Veniri  a lui  Hristos,  se crede că și
ultimele  trei,sărbătorile  de  toamnă,  vor  fi  împlinite  la  răpire  și  la  a  Doua Venire.  Acum,
trebuie remarcat faptul că există unii care cred că Ziua Ispășirii este Răpirea. Alții cred de fapt
că Cincizecimea indică Răpirea. Dar opinia majoritară este căsărbătoarea trâmbițelor este cea
care indică în modprofetic răpirea Bisericii. Acum, să vorbim mai întâi despre primele patru:
Paștele, Sărbătoarea Azimilor, Cele dintâi Roade și Cincizecimea. Paștele s-a împlinit în și
prin răstignire; sărbătoarea Azimilor, prin înmormântare; Cele dintâi Roade, prin înviere. Și
apoi  cincizeci,  cinci,  „pente”,Cincizecimea/Pentecost  reprezintă  Epoca  Bisericii.  Așadar,
aceste prime patru sărbători s-au împlinit la prima venire a lui Hristos. Dacă sunteți interesați,
am făcut un studiu foarte aprofundat al acestor sărbători în studiul nostru verset cu verset prin
Levitic.  Îl  puteți  găsi  online  sau ar  trebui  să  fie  pe canalul  nostru YouTube.  Nu am mai
verificat de ceva vreme, dar cred că am petrecut șapte, opt săptămâni doar pe aceste șapte
sărbători,foarte, foarte fascinante, foarte profunde în implicațiile lor profetice. Ei bine, asta ne
aduce  la  sărbătorile  de  toamnă  și  începem  cu  Sărbătoarea  Trâmbițelor,cunoscută  și  sub
numele de Rosh Hashanah, care este Rosh, capul anului, primul din an, Anul Nou. Și aceasta
este singura sărbătoare dintre cele șapte sărbători la care nimeni nu știe ziua sau ora, pentru că
se bazează pe lună. Deci, de fapt, se desfășoară pe o perioadăde timp de, foarte potrivit, trei
zile. Și când luna este poziționatăperfect în Ierusalim deasupra templului, atunci ei sună din
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shofar,  din trâmbiță,și  anunță începutul,  începutul  acestei  sărbători  pe care ocunoaștem ca
Sărbătoarea Trompetelor.  Așadar, în fiecare an cade la o datăsau la date diferite,  aș putea
spune. Iar anul acesta este sâmbătă 24, duminică 25 și luni 26. Așa că haideți să încheiem în
rugăciune și... Bine, bine, nu, nu, puteți să vă entuziasmați!E în regulă! 

De fapt,  devine  mult  mai  bine!  Dar  următoarea  sărbătoare  este  Yom Kippur.  Yom
înseamnă zi în ebraică, același cuvânt în limba arabă, ziua Ispășirii. Și se crede că această
sărbătoare se împlinește la încheierea necazului de 7 ani și este a Doua Venire. Și, în sfârșit,
cea de-a șaptea sărbătoare este Sărbătoarea Corturilor sau Cabinelor. Și aceasta este o imagine
profeticăa Epocii Împărăției care va veni, acea domnie de o mie de ani aici pe Pământ,așa cu
era înainte de cădere, înainte de păcat. Oh, este o cu totul altă învățătură. O să fie fascinant!
Știu că vorbim despre răpire, despre cer și despreeternitatea viitoare, dar mai întâi avem 1000
de ani! Abia aștept! Oricum, am divagat. 

Acum, de ce am vrut să încep în acest fel? Pentru că acest septembrie,în care am ajuns
deja la jumătatea lui,  este unic și  îl  întâlnim peste totdin punct de vedere profetic,  și voi
explica ce vreau să spun prin asta. Aceasta din mai multe motive,și nu în ultimul rând, pentru
că există multe evenimentesemnificative care indică spre date „hotărâte”, indică date specifice
care au loc în luna aceasta,unice pentru această lună. Așadar, ceea ce urmează sunt doarcâteva
dintre multele evenimente care au atras de fapt atențiacelor care urmăresc revenirea în curând
a Domnului în răpirea Bisericii. 

Voi începe cu acest articol de lunea trecută,12 septembrie. Ați aflat probabil din The
Washington Standard despre avertismentul amenințător al unui legislator german cu privire la
data de 24 septembrie. Deși există o oarecare controversă cu privire la ce și când se referă
când spune acest  lucru,  acest  membru al  legislativului  german a fost  citat  spunând că 24
septembrieva fi o zi în care toată lumea își va aminti, citez: „Exact unde a fost”. Articolul
continuă spunând că, inutil să mai spunem, aceste zile nu apar foarte des. Pentru cei care erau
în  viață  la  acea  vreme,  moartea  lui  John F.  Kennedy a  fost  una  dintre  acele  zile  și,  cu
siguranță, 11 septembrie a fost una dintre acele zile. Dar, așa cum îmi vine în minte, nu mă
pot gândi la prea multe altele. Dincolo de asta, pur și simplu nu sunt prea multe zile care să se
încadreze în această categorie.  De aceea,  un lucru pe care tocmai l-a spus un membru al
parlamentului german pare atât de ciudat. Motivul pentru care acest lucru mi-a atras atenția”,
încă  citez,  „este  pentru  că  eu  chiar  cred  că  zilele  de  25  și  26  septembrie  vor  fi  foarte
importante.  Acum,  adăugați  la  data  de  24  septembrie  fiind  o  zi  de  care  să  ne  amintim,
adăugați la aceasta foarte ciudata prelungire cu șapte zile a perioadei de doliu a morții reginei
Elisabeta de către actualul, rege Carol, care, potrivit Irish Mirror, a declarat că va fi de 17 zile
în loc de cele zece zile obișnuite. Doar în paranteză fie spus, permiteți-mi să spun că 17 este
foarte semnificativ. Este numărul de Q. Bine, o să las asta chiar aici și nu voi merge mai
departe cu asta. Acum, iată ce este interesant în legătură cu asta. Moartea ei a avut loc pe 8
septembrie.  Adăugați  deci  17 zile,  și  astfel  doliul  durează  până pe  25 septembrie.  Hmm.
Lucruri care te fac să zici: „Hmm.” 
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Acum, rețineți că acesta este același Charles, care la Summitul COP26 privind clima de
la Glasgow, la 1 noiembrie anul trecut, a fost citat spunând: „Aici avem nevoie de o vastă
campanie  de  tip  militar  pentru  a  mobiliza  putereasectorului  privat  global  cu  trilioane
(Trilioane  cu T)la  „dispoziția  LUI”,  Mult  peste  PIB-ul  global  și  cu cel  mai  mare respect
dincolo chiar și de guvernele liderilor lumii. Hmm; din nou, lucruri care te fac să spui, Hmm. 

Cine  este  „LUI”?  Știu  că  sunt  oameni  preocupați  cu  aflarea  persoanelor  de  înaltă
proeminență. Eu sunt preocupat cu „cine este El?” Dar cine este „LUI”? Bine. Acum, adăugați
la  aceasta  articolul  Agenției  Catolice  de  Știri  din  30  august,  pe  care  l-am abordat  într-o
actualizare recentă, în care se afirmă că Papa Francisc a instruit entitățile Vaticanului să își
mute toate fondurile la Banca Vaticanului până la 30 septembrie, care este ziua dinaintea zilei
în  care  unele  Starbucks vor  renunța  la  numerar.  Aceasta  conform Telegraph  & Argusdin
Marea Britanie, cu titlul „Oamenii protestează în timp ce unele puncte de vânzare Starbucks
vor trece la sistemul fără numerar”. În imagine este un panou în fața acestui Starbucks de pe
Strada Rooley din Bradford, pe care scrie: Vom fi fără numerar „De la 1 octombrie 2022, nu
vom mai accepta decât plăți cu cardul, carduri fără contact șiplăți cu recompense Starbucks.
Vă rugăm să întrebați echipa noastrăpentru mai multe detalii”. Nu este nevoie. Nu am de gând
să întreb. 

Acum, este important de menționat că toate acestea se întâmplă pe fondul unui ordin
executiv despre care am vorbit și într-o actualizare anterioară și care, potrivit Yahoo! News,
citez „ar putea aduce SUA cu un pas mai aproape de o monedă digitală”. De fapt, unii cred că
a  fost  deja  stabilită  data  de  13  decembrie  a  acestui  an.  Ideea  este  că  eliminarea  banilor
numerarva veni mai devreme decât am putea crede. Deci, săptămâna trecută, un bun prieten
de-al meu și un bun prieten al misiunii noastre mi-a trimis acestarticol din USA Watchdog în
care expertul în sincronizarea ciclurilor biblice,analistul geopolitic și financiar Bo Polny, care
a făcut multe  apeluri  punctuale  în  ultimii  ani pe USAWatchdog.com, sugerează  că,  citez,
„calculele biblice indică spre Rosh Hashanah pe 25 septembrie anul acesta. Polny se așteaptă
ca totul  să  se  încheie  cu un colaps  în  toată  regula al  sistemului  financiar.  Polny explică:
„Lucrurile se vor schimba în jurul datei de 25 septembrie. Cred că vom avea o prăbușire chiar
la această dată.” Vă doresc o după-amiază plăcută. Mai sunt și altele. Este atât de interesant.  

Ca și cum nu ar fi fost de ajuns,asta a fost joi, apropo. Știri de ultimă oră. Poate că ar
trebui să fac oprefață înainte de a cita acest lucru. Deci, în Biblie, în cartea Numeri,capitolul
19. Este 19, nu-i așa? O să mă asigur aici. 19, da? Da, 19, Capitolul 19 din Numeri. Asta e
tema de casă. O profeție foarte fascinantă despre ceeace este cunoscut sub numele de Vițeaua
Roșie. Trebuiau să aibă cenușa unei juninci roșii pentru a putea face sacrificiileși purificarea
la templu. Și până acum, de-a lungul anilor, Israelul a încercat să găsească o junincă roșie
pură. Și au fost multe candidate de-a lungul anilor care au fost în cele din urmă șiulterior
descalificate pentru că au găsit chiar și un singurfir de păr care nu era roșu. Trebuie să fie
complet roșie,o junincă roșie, pur roșie. Și, apropo, trebuie să fie o vițea. Și apoi sacrifică
această junică roșie, iar cenușa vițelei roșii o iau și o folosesc ca o ceremonie de purificare în
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templu.  Așadar,  toate  acestea,  toate  instrumentele  și  veșmintele  și  toate,  cu  adevărat,
materialele sunt toate pregătite pentru reconstruirea templului. 

Am vorbit despre asta de-a lungul anilor. Unii cred de fapt că Israelul,odată ce primește
undă verde, poate reconstrui templul într-o perioadăde aproximativ 90 de zile, foarte rapid. Ei
sunt pregătiți. Și așteptau doar această junincă roșie. Și au fost momente de-a lungul anilor
când au identificat o junincă roșie și s-au entuziasmat, iar apoi a fost descalificată. Încă un
lucru în legătură cu acest lucru, doar ca o prefață înainte de a-l cita, este vorba de Daniel 9:27,
este 2 Tesaloniceni capitolul 2. Acum mai sunt și altele, dar să le folosim doar pe acestea două
deocamdată, pentru că ele ne oferă într-adevăr oschiță de ansamblu a necazului de 7 ani. Și
știm că va trebui să existe un templu, cel de-al treilea templu întimpul necazului de 7 ani,
deoarece la jumătatea perioadei,la trei ani și jumătate, conform Daniel 9:27 și 2 Tesaloniceni
2,  Antihristul  va  comite  o  urâciune  care  provoacă  pustiire,  la  jumătatea  celor  trei  ani  și
jumătate. Aceasta presupune că există deja un templu,că există sacrificii, că a fost reconstruit
și că esteacolo în timpul necazului de 7 ani. Și acest fals Mesia, acest Antihrist, în locul lui
Hristos, se va instala acolo în templu,în Sfânta Sfintelor, și se va declara Dumnezeu. Și în
acest moment evreii își vor da seama că au fost înșelați. Este o minciună și această înșelăciune
masivă pe care au crezut-o,  au fost  înșelați  că acesta  a fost  Hristosul lor.  Aceasta este o
minciună și va servi drept catalizator pentru ca ei să vină la adevăr. Cine este adevărul? Isus
este adevărul. Și ei vor veni la Isus, adevăratul Mesia, ca urmare a faptului că și-au dat seama
că au fostînșelați de acest fals Mesia. Asta la mijlocul celor 7 ani de necaz. Deci avem un
templu acolo. Când va fi construit nu știm. Știm doar că trebuie să fie acolo la mijlocul celor 7
ani de necaz. Acum, permiteți-mi - nu vreau să mă grăbesc. 

Deci,  dintr-o  dată  acum  -  asta  se  întâmplă  joi,  15  septembrie  -  Israel  365
Newsraportează că aceste „juninci roșii au ajuns în Israel”. Dați-mi voie să citez. „Institutul
Templului  și  Boneh  Israel  au  făcut  un  pas  uriaș  spre  reinstaurarea  slujbelor  Templului
joi,când cinci juninci roșii au aterizat pe Aeroportul Internațional Ben Gurion. Juninca roșie
era  componenta  principală  în  procesul  de  purificare  rituală  pentru  impuritate,  impus  de
Biblie.” Iată ce este interesant. Au sosit joi, 15, și vor sta în carantină timp de zece zile. Asta
înseamnă  că  vorajunge  duminica  viitoare,  pe  25,  chiar  în  momentul  în  care  vom  face
actualizarea,dacă vom face o actualizare. Ziceam și eu așa! În regulă. Hmm. Hmm 

Tot  din  Israel  365  News  esteîncă  un  reportaj  despre  „[Aeroporul]  Ben-Gurion  se
pregătește să aducătoate cele 70 de națiuni direct de la aeroport la cel de-al Treilea Templu.”
Ce? Pfiu!!! Ce? Stai, stai, stai, stai. Ei bine, lăsați-mă să citesc,citez: „Israel National News a
raportat  că  2  milioane  de  pasageri  vortranzita  aeroportul  în  luna  septembrie.  În  2020,
MinisterulTransporturilor  din  Israel  a  declarat  că  va  merge  mai  departe  cuplanurile  de  a
construi  o  extensie  a  liniei  de  mareviteză  Tel  Aviv/Jerusalem,  care  va  conecta
directAeroportul Internațional Ben Gurion din Tel Aviv laZidul de Vest din Ierusalim. A fost
făcută o propunerede a numi viitoarea stație de tren de la Temple după Donald Trump.” Citez
în continuare. Rabinul Yekutiel (dacă îi pronunț numele corect, probabil că nu) Fish a declarat
pentru  Israel  365 News:  „Că Dumnezeu pregătește  calea  pentru  ca  pelerinii  să  ajungă  la
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Templu. Practic, un tren este cel mai bun mijloc, deoarece poate transporta mult mai multe
persoane.  Fish  a  povestit  cărabinul  Diskin  a  auzit  fluierul  primului  tren  care  a  sosit  la
Ierusalim în 1892 și a spus: „Ei deschid calea pentru Mesia, iar răscumpărarea este pe drum”.
Fish vede acest (Acest lucru este interesant)„tren premergător lui Mesia...” 

Vedeți acolo? Îl așteaptă pe Mesia al lor. Doar că nu este adevăratul Mesia. Este falsul
Mesia. Este anti-Mesia, Antichristos,anti-unsul-Hristos. Îl așteaptă pe salvatorul lor. Astfel,
acest fenomen „al trenului pre-Mesia” fiind pus în scenă la o scară și mai mare cu nouacale
ferată de mare viteză care va aduce călătorii directde la Aeroportul Internațional Ben-Gurion
la Zidul de Vest din Ierusalim. (Aflați asta) Trenul este așteptatsă înceapă să funcționeze în
aprilie, chiar la timp pentru sărbătoarea de Paște.” Ați auzit asta? Stai, deci trenul va fi gata să
aducă călători pentru că, știi,  Ierusalimul este plin de oameni pentru Paște. Iar următoarea
sărbătoare de Paște celebrată  la  Ierusalim este în luna aprilie  a anului  viitor.  Și vor avea
pregătittrenul care va aduce oamenii  la Templul care cred că va fi și el gata. Hmm. Cum
sunteți? Mă simt foarte bine, apropo! Citez: „Un tren de mare viteză esteexact ceea ce este
necesar pentru Paștele, când tot Israelul trebuie săîși aducă sacrificiul la Templu”, a declarat
Fish pentru Breaking Israel News. „Hashem, (Dumnezeu, literal,„numele”) pregătește calea
pentru ca pelerinii să ajungă la Templu.” (Râde) Chiar așa! Să-i dăm bătăi! 

Bine. Pastore, vă rog, ce spuneți? Răpirea este în acest Rosh Hashanah? Stabilești data
acum? Credeți că va fi acest Rosh Hashanah în 2022, în septembrie anul acesta? Răspunsul:
Știu că așteptațicu nerăbdare răspunsul. Tobele, vă rog. Sper să fie așa. Da, așa sper.( Aplauze
) Ei bine, din nou, pastore,cu tot respectul, și înainte ați mai fost așa entuziasmatîn această
perioadă a anului. Știu. Și o să mă entuziasmez înfiecare moment al anului, toamna. Nu știm.
Dar dacă? Oh, oh, omule. Bine. Știu că nu au lipsit niciodată speculațiile din partea unora în
această  privință.  Și,  apropo,  permiteți-mi  săspun  că  este  cam  trist  când  creștinii  care
seentuziasmează în legătură cu răpirea, mai ales în această perioadă a anului,sunt criticați dur.
Pentru că, dacă nu mă înșel,există o coroană a neprihănirii care îi așteaptă pe ceicare tânjesc
după răpire. Așa i-a scris apostolul Pavel lui Timotei, prin Duhul Sfânt. El știa că timpul său
se sfârșise. El luptase lupta cea bună. El a terminat alergarea. Și era gata să plece. Și știa că
era timpul. Și îi spune lui Timotei: „Știu ce ne așteaptă: Această cunună a neprihănirii (Și iată
care  este  chestia)  nu  doar  pentru  mine,  ci  pentru  toți  cei  care  tânjesc”  (tânjesc,  suspină,
veghează) „după arătarea Lui”, răpirea. Așadar... și încă una, poate doar una. Dar, dacă nu mă
înșel, Isus însuși le-a spus ucenicilor Săi: „Acum Mă duc. Trebuie să plec (știu că nu vreți să
plec),dar dacă nu plec, nu pot să mă întorc și săvă iau în locul pe care vi l-am pregătit în casa
Tatălui Meu,unde sunt multe locuințe, (Locașuri, cum îl redau uneledintre traducerile voastre)
Dacă nu ar fi fost așa,nu v-aș fi spus că Mă duc să vă pregătesc un loc,pentru ca acolo unde
sunt Eu (casa Tatălui Meu) să fiți și voi. Aceasta este răpirea. Este un mire către mireasa sa
care îi spune: „Acum că suntem logodiți, logodna este completă, îți dau cuvântul meu și îți
promit că mă voi duce să construiesc o cameră de mireasă. Și apoi am să mă întorc ca un hoț
în noapte, așa cum era obiceiul în acele tradiții de nuntă evreiești. Voi veni la o oră la care nu
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vă așteptați. Nimeni nu știe nici ziua, nici ora. Voi veni ca un hoț în noapte. Și vor lua și vor
ridica mireasa de pe pământ și o vor duce. 

Aloooo! Asta e răpirea! Ca un hoț în noapte. Când? Nu știu. La ce oră este nunta? Nu
știu. Ei bine, asta e o problemăpentru anunțurile de nuntă, nu-i așa? Ce ai de gând să spui? Da,
ești invitat. Timpul? Nu știu. Ora, ziua? Nu știu. Doar fiți pregătiți Fiți gata. Ei bine, iată ce
vreau să spun,și, credeți sau nu, chiar am un punct de vedere aici. N-o să mi-o luați. Tânjesc
după, doresc cu înfocare după,veghez după. Și mă entuziasmez foarte tare de venirea lui Isus
care să mă ia din această lume! Bine, nu mai e unul, mai sunt doi. Acesta este al doilea,
ultimul. Mă gândeam la asta, în această dimineață. Știți,  în mod evident absentă dinaceste
Actualizări despre Profeții este orice mențiune desprerăsculare și luarea înapoi / revendicare.
Nu veți auzi niciodată asta. Și iată de ce. Nu e vorba de răsculare,ci despre ridicarea privirilor
în sus. Nici vorbă de luat înapoi, ci de luat afară. Lăsați-mă să mai spun o dată. Nu există nici
o revoltă și nici o revendicare. Hei, eu nu vreau nimic înapoi. Puteți să aveți totul; după ce
plec,  puteți  avea  totul.  Puteți  avea  această  lume.  Doar  dă-mi-l  pe  Isus.  Da,  lăudați-l  pe
Domnul! Slăvit să fie Domnul! (Aplauze) Ei bine, mă simt mai bine acum.Sper că și voi vă
simțiți  mai  bine!  Dar...deci...nu  e  nimic  în  neregulă.  De  fapt,  este  totul  în  ordinesă  fii
entuziasmat de faptul că Domnul ar putea veni în orice moment. Acea trâmbiță ar putea suna.
„întâi vor învia cei morţi în Hristos. Apoi, noi cei vii, care vom fi rămas vom fi răpiţi...ca să
întâmpinăm pe Domnul în văzduh.” [1 Tes.4:16-17] 

Știți?  Fraaate,  știu.  Ei bine,  oricum. Bine,  a  treia  și  ultima parte  cu privire  la  asta.
Vreau să vă gândiți la asta. În momentul răpirii,  acest lucru este real. Acest lucru este cu
adevărat real. Știu că este profund. Este foarte, foarte real. Vom pune deoparte aceste trupuri.
Numai să te gândești la asta -Lăudați-L pe Domnul! Vino repede! O să lepădăm acest trup...
Da,  asta  merită  un...  da!  (Aplauze)Mulțumesc,  Doamne  Isuse,  pentru  că  chestia  asta  are
omulțime de kilometri pe ea. Și nu știu câți kilometri mai sunt în această chestie, așa că ne
vom dezbrăca  de  aceste  trupuri  coruptibile,aceste  trupuri  de  carne,  și  într-o  clipită  vom
primitrupurile noastre glorificate. Oh, abia aștept! Și vom fi răpiți, și fiți atenți, cei morți în
Hristos înviază primii. Așa că vor ajunge acolo, iar noi îi vom vedea. O să o văd pe mămica
mea. Mă duc să-mi văd fiica, Noelle. Îi voi vedea pe toți cei dragi care au murit în Hristos și
care își vor primi trupurile la prima înviere, în momentul răpirii! Își vor primi trupurilelor noi
și vor învia primii, iar noi îi vom revedea. Și noi Îl vom vedea pe Domnul și vomfi cu Domnul
pentru totdeauna, omule! ( Aplauze ) Dacă asta nu vă face pielea de găină,nu știu ce vă va
face.  Bine,  cred  că  am face  bine  săluăm în  considerare  acest  lucru.  Știu  că  există  multe
speculații și,cine știe, poate că va trebui să discutăm mai mult despre asta în octombrie sau
noiembrie. Sper că nu, vă rog, Doamne! 

Dar ar trebui să luăm înconsiderare acest lucru. Să luăm în considerare ce? Luați în
considerare  totceea  ce  se  întâmplă  acum  și,  poate  mai  important,  rapiditatea  cu  care  se
întâmplă acum totul. Se pare că totul seîndreaptă spre „vremea hotărâtă”  exact așa cum ne
spune  profeția  biblică.  Acest  lucru  mă  aduce  în  cerc  complet  la  septembrie  de  neuitat
menționat mai sus, pe care aș dori să îl expun pentru restul timpului nostru. 
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Și  pentru  a  face  acest  lucru,vom  continua  în  acest  moment  și  vom  încheia
transmisiunea îndirect pe Facebook și YouTube. Așadar, de mai bine de doi ani și mai bine,
am asistat la traiectoria profetică,dacă pot spune așa, spre un ID bio digital cu privire la o
injecție COVID pentru ca oricine să poată cumpăra sau vinde. Acum, știu că este un fel de
rezumat și sper că nu este o simplificare exagerată, dar tot ceea ce am văzut a mers în această
direcție  în  ultimii  doi  ani  și  ceva.  Iar  cuvântul  cheie  aici,asupra  căruia  vreau să vă atrag
atenția, este acest cuvânt „bio”, biologic, biologic. Va fi un ID biologic care va marca,cuvânt
folosit în mod intenționat, pe toată lumea în mod digital,biometric, medical, pentru ca oricine
să poată cumpăra sau vinde. Aceasta este Apocalipsa 13. Adică, o știți bine, cel puțin așa sper.
Apocalipsa  13 vorbește  despre imaginea  fiarei,  despre închinarea  la  fiarăși  despre semnul
fiarei. Și dacă nu vei avea acest semn cu numele unui om și numărul numelui său fiind 666,
nu vei putea să cumperi sau să vinzi. Aceasta este Apocalipsa 13. 

Așadar,  totul  s-a  îndreptat,  foarte  repede,  aș  putea  adăuga,  în  această  direcție  din
punctde vedere economic,  financiar.  Nu veți  putea cumpăra din punctde vedere financiar,
economic, sau vinde din punct de vedere financiar, economic, decât dacă aveți acest lucru. Ei
bine, ce este aceasta? Ei bine, luni, 12 septembrie - băiete,s-au întâmplat multe luni. Niciodată
nu mi-a plăcut lunea,și  în mod special  nu mi-a plăcut  lunea trecută,  dar lunea trecută,  12
septembrie,ați auzit despre asta? Încă un alt ordin executiv. Lăsați-mă - acum așteptați, pentru
că o să îmi ia mult de pronunțat.  Ordinul executiv privind promovarea biotehnologiei și a
inovării  în  domeniulbioproducției  pentru  o  bioeconomie  americană  durabilă,  sigură  și
securizată. Ce? Bine, permiteți-mi să citez mai întâi acestlucru și apoi voi face tot posibilul să
explic. Secțiunea 1: Politică. „Politica administrației mele este de a coordona o abordare la
nivelul întregului guvern pentru aavansa biotehnologia și biofabricarea în vederea găsirii de
soluțiiinovatoare în domeniul sănătății, schimbărilor climatice, energiei,securității alimentare,
agriculturii, (Ce ziceți de asta) rezilienței lanțului de aprovizionare și securității naționale și
economice. În centrul acestei politici și al rezultatelorsale se află principiile de echitate (Sună
atât de „oo”) etică, (Ooo)siguranță, (Ooo) securitate, (Bine) care permit (Ah-oh) accesul la
tehnologii,  procese  și  produse  într-un  mod  careaduce  beneficii  tuturor  americanilor  și
comunității globale și caremenține poziția de lider tehnologic și competitivitatea economică a
Statelor Unite”. 

Apropo, avem linkuri  către  toate  acestea.  Este destul de lung. Încă citez -  vreau să
ascultațicu  mare  atenție  următorul  citat.  „Trebuie  să  dezvoltămtehnologii  și  tehnici  de
inginerie  genetică  pentru  a  putea  scrie  circuite  pentru  celule  și  a  programa  în  mod
previzibilbiologia  în  același  mod  în  care  scriem  software  și  programăm  computere,să
deblocăm  puterea  datelor  biologice,  inclusiv  prin  instrumente  de  calcul  și  inteligență
artificială  (AI)și  să  avansăm  știința  producției  la  scară  largă,  reducând  în  același  timp
obstacolele pentru comercializare,astfel încât tehnologiile și produsele inovatoare să ajungă
mai  repede  pe  piață.”  Secțiunea  12,  paragraful  1:  „Intensificarea  cooperării,  inclusiv  a
produselor decercetare comune - proiecte - și a schimburilor de experți îndomeniul cercetării
și dezvoltării biotehnologiei,în special în domeniul genomicii.” Secțiunea, sau paragraful 4,
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secțiunea 12, „Să lucreze pentru a promovaschimbul deschis de date științifice, inclusiv de
date privindsecvențele genetice (Genetic)." 

Bine, voi face tot posibilul, cu ajutorul Sfântului Duh, să decriptez acest ordinexecutiv
criptic din 12 septembrie. Acesta este un sistem economic bio-digital ADN fără numerar, care
va fi implantat șiimplementat ulterior demolării controlate, planificate în prealabil,de fapt, mai
bine zis,  dezintegrării  actualei  economii  globale.  Aceasta  înseamnă că  toți  vor  renunța  la
drepturile lor umane pentru a introduce transumanismul, fuziunea omului cu mașina. Argila și
fierul nu se amestecă,a patra revoluție industrială. În mod ironic, al patrulea șiultimul regat
din profeția lui Daniel. În termeni simpli, aceasta este odocumentație și o declarație oficială
care  eradică  orice  consimțământ  în  cunoștință  de  cauză  și,  prin  aceasta,  autorizează
tehnologiilede editare genetică, care, conform profeției biblice, contopește omul cu mașina.
Mai mult, inteligența artificială, care este de fapt o inteligență satanică, va modifica,în timpul
necazului, ADN-ul uman, condamnându-i și blestemându-i pe toți cei care acceptă semnul
pentru întreaga eternitate prin piratarea, citez, „a software-ului vieți”. L-am citat  pe Yuval
Harari. Este un tip de la Forumul Economic Mondial, Klaus Schwab, care spune, în esență, că
suntem oameni manipulabili, trebuie să redefinim ce înseamnă să fii om. 

Hmm,  deci  dacă  putem  modifica  ADN-ul  uman  folosind  ceea  ce  este  cunoscut
subnumele de tehnologie crasper (Crasper?) CRISPER/Cas9 (săptămână grea),care, practic,
priviți în felul următor,o foarfecă ce intră în ADN-ul uman și taie un fir și îl înlocuiește cu
asta. Ce este asta? Oh, e un alt cod. Este un scenariu și un program diferit. Instalăm un sistem
de operare în softul ADN-ului vostru și îl reprogramăm. Asta este ceea ce este. Ce? Hmm.
Știu că pare o nebunie, nu? 

Cum a fost în zilele lui Noe, așa va fi și în zilele venirii Fiului omului. Știți de ce au
fost cruțați Noe și familia sa? Pentru că erau intacți în genetica lor. ADN-ul lor uman nu a fost
alterat de Nephilim. Ei erau încă intacți în genetica lor; de aceea. Și de aceea, apropo, toți cei
care iau acest semn,nu e vorba de faptul că Dumnezeu spune: „Oh, gata,ești condamnat pentru
toată veșnicia”. Nu, nu mai ești om, nu mai poți fi răscumpărat, pentru că Isus a venit ca
Dumnezeu  deplin,  om  deplin  pentru  a  răscumpăra  omul,nu  trans-uman.  Și  Satana  știe
asta,inteligența satanică; el știe asta. Dacă poate corupe ADN-ul uman, fondul genetic, poate
condamna  șiblestema  omul  pentru  eternitate.  Și  asta  este  ceea  ce  face  el.  Această
tehnologie:Credeți că omul a venit cu ideea asta? Nu! Bine. Ieri, m-am întors în arhivele mele.
N-ar  trebui  să fac asta,  dar  am făcut-o.  (Râde)  M-am dus la  Actualizarea  despre Profeții
intitulată „Momentul Deciziei” din 10 ianuarie anul trecut. Și motivul pentru care amfăcut-o a
fost pentru că la acel moment aveam un citat și ocaptură de ecran de pe site-ul Moderna în
care eideclarau deschis că instalează un sistem de operare numit, citez, „software-ul vieții”.
Acum, iată care este chestia. De atunci, a fost șters. Cu toate acestea, l-am salvat și voi cita
acum din el. Iată o captură de ecran. Nu mai găsești nimic. 

Este vorba despre instalarea unui sistem de operare prin intermediul injecției lor,pe care
o descriu foarte detaliat, apropo, ceea ce ei numesc sistemul lor de operare, citând „Sistemul
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nostru de operare”. „Recunoscând potențialul larg al științei ARNm, ne-am propus să creăm o
platformă tehnologică ARNm care funcționează foarte asemănător cu un sistem de operare pe
un  computer.  Este  concepută  astfel  încâtsă  poată  fi  conectată  și  să  poată
funcționainterschimbabil  cu diferite  programe.  În cazul  nostru,  „programul”  sau„aplicația”
este  medicamentul  nostru ARNm -  secvența  unică deARNm care  creează  codul  pentru o
proteină”.  „Medicamentele  noastre  cu  ARNm  -Software-ul  vieții  (Citez  în  continuare)
utilizând aceste seturi deinstrucțiuni conferă medicamentelor noastre experimentale cu ARNm
ocalitate asemănătoare unui software. Avem, de asemenea, capacitatea de a combina diferite
secvențe  de  ARNm  care  codifică  pentru  diferite  proteine  într-un  singur  medicament
experimental cu ARNm.” Nu, vă mulțumesc. Pe bune? Ei bine, din fericire, există cei care au
arhivat,  salvat  și  încărcat  acestevideoclipuri  și  site-uri  web.  Iată  o  înregistrare  videope
YouTube a unui discurs TED al fostului director medical al Moderna, Tal Zaks. Era din 2017,
iar el  a spus,  și  citez:  „Sunt  aici  astăzi  pentru a  vă spune că,  de fapt,  hackerăm/spargem
software-ul vieții.  Organele sunt alcătuite din celule, iar în fiecare celulă există acest lucru
numit ARN mesager sau pe scurt ARNm, care transmite informațiile critice de la ADN sau
gene la proteine, care este, de fapt, materialul din care suntem făcuți cu toții. Aceasta este
informația critică ce determină ce va face efectiv o celulă. Și astfel ne gândim la eaca la un
sistem de operare. Nu este doar în fiecare celulă a corpului nostru. Este de fapt în fiecare
celulă a fiecărui organism viu. Este același lucru. Deci, dacă ai putea schimba, efectiv, ceea ce
noi numim softul vieții și dacă ai putea introduce o linie de cod sau schimba o linie de cod, se
pare că are implicații profunde”,încheiat citatul. 

Stai, stai, stai, stai, stai! Așteaptă, ce? Asta e chiar aici. Chiar aici; e chiar aici, chiar
aici. Este chiar aici; ei bine, asta scrie acolo. Oh, asta; e aici. Haide, pastore, ești puțin cam
dramatic.  Ei  bine,  poate.  Adică,  implicații  profunde?  Este  un  fel  de  subestimare.  Sunt
implicații eterne. Ei vor să reprogrameze și să codifice și să programeze celulele din corpul
uman pentru ale face să nu mai fie umane. Și o fac. Ei o fac. 

Probabil că ar trebui să menționez asta pentru că știu că suntem întrebați des. Deci,
bine, pastore, am fost injectat. Ce vreți să spuneți? Hei, lăudați-l pe Domnul. Dumnezeu este
capabil să te protejeze fizic de efectele acestei injecții. Și cunosc personal oameni care au fost
injectați și Dumnezeu, în harul Său, i-a protejat. Și sunt încă în viață, apropo. Sunt încă în
viață. Și Îl laud pe Domnul pentru asta. Acum, vor suferi efecte negative? Oh, absolut; deja
suferă.  Deja suferă.  Dar și-au pierdut  oare mântuirea?  Categoric  nu.  Nu poți  -  dacă te-ai
născut din nou, nu poți fi ne-născut din nou. Și iată care este chestia: În timpul necazului de 7
ani, când ei, oricine ar fi,vor accepta orice ar fi asta, nu va fi ceva ce, știți, vor face fără să
vrea. Nu, va fi o decizie pe care o vor lua de a se închina fiarei, imaginii fiarei și de a accepta
semnul fiarei. Nu va fi ceva de genul, știi că nu am știut,mai sunt mântuit? Adică, am chestia
asta. Sunt blestemat? Am primit semnul? Nu, vei ști că l-ai luat. Nu va fi așa.

Și nu numai atât, dar este vorba și de 2 Tesaloniceni 2. Și o să încerc să mă întrept spre
o concluzie cu asta. Antihristul nu poate fi dezvăluitpână când Biserica nu va fi înlăturată.
Deci Antihristul este - el este deja în scenă. Cred că este deja în spatele scenei. Dar el nu poate
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fi dezvăluit și identificat până când Biserica nu va fi răpită. Acum, răpirea nu începe necazul
de 7 ani. Înțelegerea, legământul de șapte ani din Daniel 9:27 începe necazul de 7 ani. Dar
Antihristul și semnul nu pot fi acum, deoarece Antihristul nu a fost dezvăluit. Așadar, orice se
întâmplă acum nu este semnul. Nu poate fi semnul, dar va veni. 

Și tocmai am terminat deîmpărtășit cu voi și de citat, nu de interpretat - nu asta fac -
doar citez aceste ordine executive și aceste articole și acești tipi de la Moderna, și, doar le
citez. Și ne spun vouă și mie că ei fac asta. Și deja se întâmplă. Deci implicații profunde? Da.
Și iată care este concluzia. Dacă acesta este timpul stabilit, și cu siguranță ar putea fi, atunci
nu sunteți de acord că răpirea Bisericii  este la ușă? Adică, să luăm în considerare juninca
roșie, doar ca singur exemplu. Au deja un tren care să-i aducă pe toți acești oameni la templul
reconstruit  până  în  luna  aprilie?  Să  vedem:  Octombrie,  noiembrie,  decembrie,ianuarie,
februarie, martie, aprilie, șapte luni, șapte luni. Deci, dacă răpirea trebuie să aibă loc înainte
de necazul de 7 ani, și așa este, și deja îi vedem programând tot ce se va întâmpla în necazul
de 7 ani, și așa este, atunci la ce concluziepoți ajunge în mod rezonabil? 

Nu cumva răpirea este la ușă? Eu cred că da. Și acesta este motivul pentrucare facem
aceste actualizări. Iată de ce încheiem cu Evanghelia. Acesta este motivul pentrucare facem
ABC-ul mântuirii, care este doar o explicație simplă a mântuirii. Ce este Evanghelia? O veste
bună! Care sunt veștile bune? Că Isus a venit! A fost răstignit și îngropat și a înviat a treia zi,
și  se  va  întoarce  din  nou  într-o  zi!  Aceasta  este  vestea  cea  bună,  Evanghelia!  Cuvântul
„evanghelie” înseamnă „veste bună”,datoria ta a fost plătită. Ești liber să pleci. Ce datorie?
Oh, datoria pentru păcat, pedeapsa cu moartea. 

A este de la admite  saurecunoaște  că ai  păcătuit.  Altfel,  de ce ai  fi  interesat  de un
salvator? Romani 3:10 spune: „Nu este nici un om neprihănit, niciunul măcar”. Iar Romani
3:23 spune: "Căci toți au păcătuit și sunt lipsiți de slava lui Dumnezeu”. Cu toții ne-am născut
păcătoși,motiv pentru care trebuie să ne naștem din nou, a spus Isus,pentru a intra în Împărăția
Cerurilor. Romani 6:23 împachetează, mai întâi,vestea rea cu vestea bună. Care este vestea
rea?„Plata păcatului este moartea.” Cu toții am fost condamnați lamoarte pentru că toți am
păcătuit. Aceasta este vestea cea rea. Iată vestea bună. „Darul fără plată al lui Dumnezeu este
viațaveșnică în Hristos Isus, Domnul nostru.” Observați achiziția, plată cuvenită - plătită. Este
un dar pentru care El a plătit. L-a costat totul, și El a plătit în întregime. Și El ne oferă darul
pentru care a plătit, adică viața veșnică în Hristos Isus. 

Acesta este punctul A; aici este punctul B,iar acesta este central. Pur și simplu vine de
la ne baza credința dininimă pe faptul că Isus Hristos este Domnul. „Fiindcă atât de mult a
iubit Dumnezeu lumea,încât a dat pe singurul Lui Fiu, pentru ca oricine crede în El (Să se
încreadă în El, să creadă în El) să nu piară,ci să aibă viață veșnică.” Romani 10:9-10 spune:
„dacă crezi în inima ta că Dumnezeu L-a înviat din morți,vei fi mântuit”. Observați cât de
hotărât este acest lucru. 

C, în sfârșit,vine de la a chema Numelui Domnului. Sau cum spune și Romani10:9-10:
„Dacă mărturisești,  deci,  cu gura ta” (Care este expresiacare  vine din credința  din inimă)
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„Dacă mărturiseşti, deci, cu gura ta pe Isus ca Domn şi dacă crezi în inima ta căDumnezeu L-
a înviat  din morţi  vei fi  mântuit.”  (Și iată  de ce),  Căci  prin credinţa  din inimă se capătă
neprihănirea  şi prin mărturisirea cu gura se ajunge la mântuire.” Și, în sfârșit, Romani 10:13
spune:„Fiindcă oricine va chema Numele Domnului va fi mântuit.” 

Vă implor; nu fac presupuneri. S-ar putea să fiți astăzi în acestserviciu sau să vă uitați
online. Dacă nu ai chemat niciodată numele Domnului, crezând în inima ta,astăzi este ziua
mântuirii.  Vă spun; vă implor, vă rog. Vă implor. Suntem atât de aproape. Asta este. Asta
este. Vremea este aproape. De ce ai vrea să amânicea mai importantă decizie a vieții  tale
pentru viața veșnică,când vezi că toate aceste lucruri încep să se întâmple exact așa cum a
spus Cuvântul lui Dumnezeu că se va întâmpla? Și așa se întâmplă. 

Și Isus a spus, Luca 21:28:Când vor începe să se întâmple aceste lucruri, să vă uitaţi în
sus şi să vă ridicaţi capetele, pentru că izbăvirea voastră se apropie”. Sunt...răscumpărarea
noastră se apropie, foarte aproape. Din nou, știu foarte profund, foarte,foarte, foarte aproape!
Vă implor! Astăzi este ziua mântuirii. Vă rog. 

Bine,  mărturia  „Dar  Dumnezeu”  de  astăzi,în  cele  din  urmă,  vine  de  la  un  frate  în
Hristos cu care,de fapt, am avut privilegiul de a trimite e-mailuri de la un capăt la altul,ca
membru online, de-a lungul anilor, și m-a rugat să rămână doar anonim. Așa că mi-a scris:
„Pastor JD, sper că ești bine. Am vrut să vă mulțumesc pentru că ați împărtășit adevărul cu
privire la 9/11 și mă rog ca oamenii să primească mesajul dumneavoastră cu urechi de auzit.
Suntem cu adevărat în momentele finale și abia aștept să aud sunetul trompetei. Anul trecut
mi s-a refuzat angajarea să lucrez cu FCA la Universitatea de la care am absolvit pentru că nu
am vrut să accept injecția. De asemenea, am fost discriminat pentru un post de antrenor de
fotbal la Alma mater din același motiv. În calitate de fost fundaș titular și căpitan de echipă,
am fost efectiv ostracizat și evitat de echipa pentru care mi-am pus corpul în pericol pentru că
am refuzat să mă înclin. 

Dar  Dumnezeu!  În  primăvara  trecută,după  o  schimbare  de  antrenor  la  universitate,
Dumnezeu mi-a dat ocazia să măimplic într-un rol de voluntar în cadrul echipei și, în cele din
urmă,mi s-a oferit un post de antrenor asistent universitar; totuși,de data aceasta, Dumnezeu
mi-a permis sărefuz în condițiile mele. Având în vedere programulde lucru al soției  mele,
primul nostru copil pe drum șisalariul de aproximativ 2,50 dolari pe oră, în cele din urmă
atrebuit  să refuz oportunitatea.  Repede-înainte  până în vara anului  2022. Am fost  angajat
îndepartamentul de atletism al universității și nu mai există nicio restricție COVID în vigoare.
Nu  este  necesar  niciun  vaccin  pentru  angajare.  Mi  s-a  cerut  să  prezint  oscutire  ca  o
formalitate,  dar acestea nu mai sunt analizate sau refuzate.  În weekendul trecut,  la primul
nostru meci de acasă, am fost ales să fiu căpitan de onoareși am fost recunoscut înainte de
meci, la mijlocul terenului,în fața a 45.000 de fani. 

Sunt pur și simplu înmărmurit de ceea ce a făcut Dumnezeu! Acești ultimi doi ani au
fost dificili pentru mine, dar când lucrurile au devenit dificile, m-am aplecat mai aproape de
Mântuitorul. Dumnezeu a întors întreaga mea situație pentru gloria Sa și le-a arătat tuturor, în
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special  celor  care  aufost  complici  în  a  nu  mă  angaja,  că  El  este  în  control  și  pe  tron.
Dumnezeul nostru este un Dumnezeu minunat! 

Vă mulțumim pentru  credincioșia  voastră  în  împărtășirea  adevărului  Evangheliei  și
pentru că ați împărtășitaceste mărturii „Dar Dumnezeu”. În mijlocul încercării mele, auzind
cum Dumnezeu se mișca în viețile altora, m-a umplut de speranță că va veni o binecuvântare
și pentru mine. „Tot ce a fost scris mai înainte a fostscris pentru învăţătura noastră, pentru ca,
prin răbdarea şi prin mângâierea  pe care o dau Scripturile, să avem nădejde.” Romani 15:4
Kapono, vino sus. De ce nu vă ridicați?(Aplauze) Îmi place când Dumnezeu face asta, apropo!

Tată din ceruri, îți mulțumesc foarte mult! Doamne, suntem foarte entuziasmați pentru
că  știm  cât  de  aproape  suntem  desunetul  acelei  trâmbițe.  Dar,  Doamne,  suntem,  de
asemenea,foarte conștienți de faptul că sunt unii pentru care acest lucru nu este îmbucurător,ci
mai degrabă terifiant. Dar nu trebuie să fie așa. Doamne, mă rog pentru toți cei care seaflă în
locul în care sunt îngroziți, ca ei să își dea seama că estedin cauză că nu sunt în regulă cu Tine
și, ca atare,nu sunt pregătiți pentru Tine. Așa că, Doamne, mă rog ca astăzi să se predea, să
creadă în inimile lor și ca astăzi să fie ziua mântuirii lor. 

Doamne, în cele din urmă, știu că sunt mulți care sunt foarte obosiți, obosiți de luptă,
împovărați,și  mă rog doar,  Doamne,  ca  ceea  ce împărtășesc  astăzi  săfie  o  sursă de mare
încurajare, de speranță reînnoită și de putere. Doamne, unii sunt pur și simplu - nu este o zi
după alta. Este o oră la un moment dat, o clipă la un moment dat. Așa că, Doamne, să știm că
acea trâmbiță poate suna în orice moment este singurul lucru care ne dă speranță.  Tu ești
singura noastră speranță, Doamne! Așa că, Doamne, mă rog doar ca Tu să-i încurajezi pe cei
care sunt  obosiți,  abătuți,  disperați,  chiar  în  depresie,  care se  luptă  cu adevărat,  Doamne.
Ridică-i. Ridică-i. Ca toți să privim spre Tine, autorul și desăvârșitorul credinței noastre, care
știm că vine. Te rog, Doamne Isuse,vino repede. Ne rugăm în Numele lui Isus. Amin.
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